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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Igazgatótanácsi döntések" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Csillag István gazdasági és közlekedési miniszter úrhoz .
A kérdésre írásban kérem a választ.

Tisztelt Miniszter Úr!

A bankbotrányt vizsgáló parlamenti bizottság munkáját a kormánypárti többség sajnos
ellehetetleníti, így számos kérdésre nem kaphattunk választ a testület eddigi ülésein, ezért
most kénytelen vagyok Miniszter úrhoz fordulni .

A tavalyi év decemberében a Nemzeti Autópálya Rt . 13 milliárd forintot utalt át az Állami
Autópályakezelőnek . Az összeg átutalására három ütemben, 5, 5, végül pedig 3 milliárd
forintos részletben került sor.

Köztudott, hogy a hatályos hatásköri lista alapján a Nemzeti Autópálya Rt. Igazgatótanácsa
800 millió és 5 milliárd forint közötti értéket képviselő szerződésekről dönthet saját
hatáskörében .

Jól látható tehát, hogy az Igazgatótanács úgy döntött az összeg átutalásáról, hogy közben
megkerülte a közgyűlést és az alapítói döntést is.

Tisztelt Miniszter Úr!

Mindezek alapján kérdezem Öntől :

Ki és mikor döntött a Nemzeti Autópálya Rt .-né1 a szóban forgó összeg részekre bontott
átutalásáról?

Mi volt az Igazgatótanács tagjainak véleménye a részekre bontott átutalásokról?

K/6702 .

írásbeli kérdés



Nem jelezték-e az Igazgatótanács tagjai a kétségeiket Önnek a részekre bontott összeg
átutalásával kapcsolatban?

Mivel az Igazgatótanácsnak a decemberi ünnepek között is össze kellett ülnie a vonatkozó
döntések meghozatala érdekében, ezért kérdezem, hogy mikor hívta össze Bodnár Zoltán az
Igazgatótanács vonatkozó 2002 . decemberi üléseit?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2003 . november 27 .
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